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POBUDE IN VPRAŠANJA  

NA 7. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA OBČINE SVETA ANA, KI JE BILA, DNE  

14.12.2011 OB 16
00

 URI V PROSTORIH SEJNE SOBE OBČINE SVETA ANA 
 

 

 

 

Leon Ruhitel 

Predlaga, da bi v centru Svete Ane (avtobusno postajališče pred šolo) čez vikend odstranili 

prepoved  parkiranja 

Odgovor župana: 

Meni, da predlog ni primeren, ker ravno čez vikend prihajajo v občino turistični avtobusi in to 

parkirišče uporabljajo za parkiranje avtobusov ali obračanje. 

 

Roman Režonja 

Sprašuje ali so bila sredstva po  programu o izvajanju ukrepov za pospeševanje razvoja podeželja 

v  Občini Sveta Ana v letu 2011 razdeljena in v kakšni višini. 

Odgovor župana: 

Na podlagi javnega razpisa, ki je bil objavljen v Aninih novicah 25.5.2012 je prispelo šest vlog. 

Od 10.000 EUR razpisanih sredstev je bilo razdeljenih 8.832,18 EUR. Razlika je, ker so prosilci 

ob pedložitvi dokazila o plačili izkazali nižjo plačano vrednost, kot je bil predračun. 
 

Karl Škrlec 

Sprašuje kako daleč je postopek odmeritve ceste proti Vogrinu pa zemljiščih Špindler in proti 

Arnušu. Predlaga, da se javna pot proti Špindlerju vnese v NRP za modernizacijo. 

Odgovor župana: 

Prvi del ceste kjer je lastnik Špindler je geodetsko odmerjen. Sedaj poteka postopek na 

Geodetski upravi. Kasneje pa je še potrebno urediti prenos zemljišča na občino. 

Umestitev predlagane ceste v NRP pa je predmet odločitve pri sprejemanju proračuna za 

naslednje leto. 

 

Breda Špindler 

Predlaga, da se izvajalcu javne službe ravnanja z komunalnimi odpadki v Občini Sveta Ana 

predlaga, da postopoma uvede zbiranje plastike namesto v pvc vrečke v posode. Tako bi 

uporabnikom preprečili odnašanje polnih vrečk na ekološke otoke. 

 

Opozori tudi na pritožbe staršev, da se otroci bojijo pešačiti v šolo in domov, ker jih nadlegujejo 

psi, ki niso v boksih in prosto hodijo po cesti. 

Odgovor župana: 

Glede vrste posod kam se odlagajo odpadki je standard enak v vseh državah. Predlog spremembe 

posod za zbiranje odpadkov pa bo posredovan izvajalcu javne službe ravnanja s komunalnimi 

odpadki. 

Glede spuščenih psov ima občina male pristojnosti. Nadzor nad spuščenimi psi izvaja 

veterinarska inšpekcija in tudi njim bi bilo potrebno prijaviti to vrstne kršitve. 

 

 

  

Tom Nino Kastelic 

Predlaga, da se v proračun za leto 2013 vnese izgradnja servisnega objeta in asfaltiranje igrišča. 

 

Nadalje še predlaga ureditev javne razsvetljave pri Receku, postavitev kesona za steklo pri 

igrišču in okrasitev Lokavca.  
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Odgovor župana: 

Načrtovanje nove investicije je predmet dogovora o vseh investicijah, ki se že izvajajo in se še 

načrtujejo v Lokavcu. Koš za steklo je lahko v sklopu ekološkega otoka v Lokavcu. V 

nasprotnem primeru je potrebno novo odjemno mesto plačevati. 

Tudi ureditev javne razsvetljave pri Receku je predmet vseh investicij v Lokavcu, ki jih je 

potrebno določiti kot celoto. 

Okrasitev za Lokavec je naročena, oziroma se že izvaja. 
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